
Verslag bespreking 50k projecten. 

Online overleg met Teams op maandag 17 april 2023 van 19:30 tot 21:20. 

De hoofdbestuursleden van alle verenigingen zijn uitgenodigd. 

Aanwezigen van verenigingen: 

Vereniging Persoon 

ESTEC Astrid Heske 

sv La prime Michiel Uitdehaag 

sv Treville Ron Driessen 

De Jordaan Ans Hom 

Hollandschermen Flos Fleischer 

SCA Peter Sorber 

Deventer sv Rob Hendriks 

KMSV George van Heerde 

TSV Rapier Ineke Knape 

Vivas/JPT Sjoerd Jaarsma 

sv Prometheus Pim Bos 

US Nico van Sterkenburg 

sv Surtout Edwin de Kuiper 

sv AEW Emiel Wojcik 

Schermclub Den Bosch Vivian en Roeland Reesink 

 

Aanwezig van het bestuur: 

Jan-Willem Lammers 

Sonja Lendi 

Leon Pijnappel 

Teun Plantinga 

Schriftelijke reacties vooraf: 

 1) Arvid Oostveen, SOOLancenlot: uitgebreide reactie op de projecten, document in Teams 

 2) Rob Hendriks, Surtout: leverden daags voor de bespreking een extra project in maar is niet 

besproken. 

Schriftelijke reacties achteraf: 

1) Sjoerd Jaarsma, ViVas: het bestuur vind dat de lopers niet voldoen aan criteria omdat er een 

vervangingsinvestering op rust. De verenigingen die niet aanwezig waren een kans geven alsnog 

te participeren. 

2) Rob Hendriks, Surtout: jammer dat het project niet besproken is.  

Vragen tijdens bespreking: 

a) waarom niet in de ALV stemmen? (Peter Sorber) 

Toezegging: we maken een bestuursvoorstel op basis van de meeting waarin het draagvlak is  

besproken. We gaan de projecten niet meer bespreken in de ALV. Dat totaal brengen we in 

stemming. 

b) wat als de projecten niet de 50k vullen, wordt dan een niet gedragen project toegevoegd? 



(Peter Sorber) 

De duidelijk gedragen projecten worden uitgevoerd tot max 50k. Als er een duidelijk punten 

verschil is dan worden de kleine projecten niet meegenomen. Het kan zijn dat bij de uitvoering 

blijkt dat de kosten afwijken. We nemen dan de vrijheid om meer uit geven op de gekozen 

projecten. 

Samenvatting discussies: 

1) Algemeen: de uitwerking van projecten bleek niet overal te zijn gebeurd en de kosten dus een 

grove inschatting. 

2) Materiaal voor verenigingen: 

Het voorstel is een druppel op de gloeiende plaat. Verschil tussen grote en kleine verenigingen 

maar waar leg je een grens. Er waren veel ideeën om geld te genereren maar bij de kleine 

verenigingen ontbreekt het vaak aan vrijwilligers. 

3) Voucher voor nieuwe leden voor materiaal aanschaf: 

Weinig bijval omdat er voldoende mogelijkheden zijn om materiaal te verhuren aan de nieuwe 

schermers bij de aanwezige verenigingen. 

4) Website en url: 

De URL is veel te duur, er zijn meer criteria om hoog in Google te komen. Dat bedrag kan beter in 

de huidige site gestoken worden. 

5) Stages Talenten, U14, U17 en ondersteuning topsporters: 

Een eenmalige stage voor talenten/U14/U17 heeft geen blijvend effect, opnemen in het 

reguliere programma. 

Voor de topsporters faciliteren we nu het NTC en bijdrage aan de trainingsfaciliteit op Papendal. 

6) Lopers: 

Algemene instemming. Opmerking: dan kunnen we meerdere toernooien tegelijk houden. Er 

was verbazing dat in Alkmaar er al 12 stoffen lopers lagen; 6 van HS, 6 van sv Treville en 2 van de 

KNAS. Deze zijn niet beschikbaar voor algemeen gebruik, alleen door de clubs. 

7) Platvorm: 

Er is gerede twijfel aan de meerwaarde boven een forum op de KNAS site. Er zijn wel genoeg 

social media waarmee gewerkt kan worden binnen de vereniging maar nauwelijks tussen 

verenigingen. 

8) Landelijke campagne en filmpje voor algemeen gebruik: 

Filmpje kreeg bijval. Een landelijke campagne was lastig te coördineren omdat deelname aan 

een campagne opleggen aan de verenigingen lastig is. 

9) JPT verder elektrificeren: 

Heeft alleen betrekking op floret, sabel een degen al geheel elektrisch. Kreeg veel bijval omdat 

het kan leiden tot betere doorstroming naar andere toernooien. 

ook uitbreiding naar 2 sessie tegelijk, noord en zuid, kreeg bijval. 

Stemming: 

De aanwezigen kunnen hun stem uitbrengen op de projecten. De projecten moeten in de volgorde 

van prioriteit worden aangeleverd. Positie 1 krijgt 20 punten, positie 2 krijgt 19 punten en zo verder. 

Verenigingen die niet aanwezig geweest zijn hebben de toelichting niet gehoord en niet 

deelgenomen aan de discussie dus mogen nu niet stemmen. 

 

  



De uitslag van de stemming is als volgt: 

Project Punten Bedrag Uitvoeren Project omschrijving 

1a 124 € 500 1 Randstadtoernooi notebook voor wedstrijdleiding 

1b 48 € 1.000 0 Randstadtoernooi risico afdekken bij minder deelnemers seizoen 
2022-2023 

2a 52 € 12.000 0 Begeleidingsteam voor talenten, om talenten met kleine bedragen te 
ondersteunen 

2b 58 € 12.000 0 Communicatiepotje, voor een landelijke campagne ter promotie van 
de schermsport. 

7 119 € 1.500 1 Banners ontwikkelen voor aankleding NK/NJK. 

8 148 € 2.000 1 Ontwikkelen van een professionele promotiefilm te delen op socials. 

9c 57 € 12.500 0 Platform om verenigingen in de regio te vinden voor uitwisseling van 
ideeën. 

10 164 € 7.166 1 JPT elektrische scherm apparatuur + notebooks voor wedstrijdleiding 

11 253 € 25.000 1 Stoffen lopers. 

13 85 € 10.000 1 Nieuwe website maar niet op “www.schermen.nl” 

14 17 € 7.500 0 Ondersteuning verenigingsbestuursleden met boeken over sport 
onderwerpen. 

15 20 € 7.500 0 REAP 1 
     

Bedrag 
uitvoeren: 

 
€ 46.166 

  

 

Het bestuur brengt het totaal van de projecten met uitvoeren “1” ter stemming in de ALV.   


